

Samsung BESPOKE Refrigerator promotion Terms and Conditions

عرض ثلاجات سامسونج بحسب الطلب الشروط والأحكام

- These Terms and Conditions relates to Samsung BESPOKE Refrigerator promotion (the “**Promotion**”) is provided for Samsung Devices mentioned below (the “**Device**”) this Promotion is provided by Samsung Electronics Levant/Jordan (“**Samsung**”) and designed for its Customers (“**Customer(s)**”).
 - When Customer purchases Samsung Refrigerator model (RZ32A74A5AP/LV) with a Panel with color choice options for free, the customer will be eligible to receive an e-Voucher per Device amounting to JOD 50 (Fifty Jordanian Dinars) (“**Promotional Gift**”).
 - When Customer purchases Samsung Refrigerator model (RB34A6B4FAP/LV) with 2 (Two) Panels with color choice options for free, the customer will be eligible to receive an e-Voucher per Device amounting to JOD 50 (Fifty Jordanian Dinars) (“**Promotional Gift**”).
 - E-Vouchers are redeemable on all products available on the eStore and shall be valid until 31 December 2022.
 - E-Vouchers shall be distributed through the call center once order is delivered.
 - Customer cannot change the color of panels chosen after the confirming order.
 - Order will be canceled in case of checking out purchasing a refrigerator with no panel, or vice versa, whereas Customer will have to place a new order containing Refrigerator and selected panel in accordance with the Promotion.
 - This Promotion is valid from 5th August 2022 until stock lasts (“**Promotional Period**”).
 - The Promotional Gift cannot be exchanged by cash or any other item.
 - The offer cannot be used in conjunction with any other discount.
- هذه الشروط والأحكام ذات صلة بعرض ثلاجات سامسونج بحسب الطلب (“**العرض الترويجي**”) لأجهزة سامسونج المذكورة أدناه (“**الجهاز**”). تم تقديم هذا العرض الترويجي بواسطة شركة سامسونج الكترولنكس ليفانت/الأردن (“**سامسونج**”) وتم تصميمه لعملائها (“**العملاء**”).
 - عند شراء ثلاجة سامسونج موديل (RZ32A74A5AP/LV) سيحصل العميل على لوحة بخيار ألوان متعددة مجاناً و بطاقة خصم الكترونية لكل جهاز بقيمة 50 دينار اردني (خمسون دينار اردني) (“**الهدية الترويجية**”).
 - عند طلب شراء ثلاجة سامسونج موديل (RB34A6B4FAP/LV) سيحصل العميل على لوحتان بخيار ألوان متعددة مجاناً وبطاقة خصم الكترونية لكل جهاز بقيمة 50 دينار اردني (“**الهدية الترويجية**”).
 - تكون بطاقة الخصم الالكترونية صالحة للاستخدام لجميع اجهزة سامسونج المتوفرة بالمتجر الالكتروني (eStore) وتكون صالحة لغاية 2022/12/31.
 - سيتم توزيع بطاقة الخصم الالكترونية من خلال مركز خدمة العملاء عند تسليم الطلب.
 - لا يمكن للعميل تغيير لون اللوحة بعد تحديده وتأكيد الطلب.
 - سيتم الغاء اي طلب في حال تسجيل الخروج بشراء الثلاجة فقط من دون اللوحة او العكس، حيث سيتوجب على العميل تقديم طلب جديد يحتوي على الثلاجة واللوحة/لوحات الخاصة بها بحسب العرض.
 - العرض ساري من تاريخ 05 آب 2022 و حتى نفاذ الكمية (“**فترة العرض**”).
 - لا يمكن استبدال الهدية الترويجية بالنقود أو أي هدية أخرى.
 - لا يمكن استخدام أو دمج الهدية الترويجية مع أي خصم آخر.

- This Promotion depends on stock availability, even if your pre-order request was confirmed, this shall not mean that your request will be processed, it only means that we received your request.
 - Samsung shall be entitled at its sole and absolute discretion to terminate or modify and/or vary any of these Terms and Conditions at any time prior or during the Promotion Period.
 - Any dispute of whatever nature directly or indirectly related to this Promotion shall be governed by the laws of the Hashemite Kingdom of Jordan and shall be resolved by the competent courts in Amman.
- ان كمية الأجهزة المخصصة لهذا العرض محدودة، و يعتمد تأكيد شحن طلبكم على مدى توفر الأجهزة، حتى إذا تم تأكيد طلبك المسبق، فهذا لا يعني أننا قبلنا طلبك، بل يعني فقط أننا استلمنا طلبك.
 - يحق لسامسونج بموجب تقديرها الخاص والمطلق إنهاء أو تعديل أو تغيير أي من هذه الشروط والأحكام في أي وقت قبل أو خلال فترة العرض الترويجي.
 - أي نزاع من أي نوع كان، بشكل مباشر أو غير مباشر، يتعلق بالعرض الترويجي يحكم حسب قوانين المملكة الأردنية الهاشمية ويتم تسويته من خلال المحاكم المختصة في عمان.